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aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Vlaamse Rand  -  Extra investeringen in duurzame verkeersmodi  -  Motie provincie Vlaams-
Brabant

Via een motie (met nummer 99) vraagt de Vlaams-Brabantse deputatie aan de Vlaamse 
Regering om dringend werk te maken van een vervolg voor het Brabantnet. De motie werd 
op dinsdag 17 november 2020 goedgekeurd door de provincieraad.

Voor de vervoerregio in de Vlaamse Rand streeft de Vlaamse Regering naar een aandeel 
duurzame modi van minstens 50%. Om die duurzame modal shift te bereiken en om de 
vervoersnoden in deze provincie op te vangen, is het nodig om het investeringsniveau op 
te trekken en nu de volgende reeks projecten in stelling te brengen voor hoogwaardig 
openbaar vervoer en fietsverkeer.

In de motie schuift de provincie daartoe volgende tracés naar voren:
“- Vervolledigen van de Ringtrambus van Jette tot Wezembeek-Oppem en Tervuren aan 
de oostzijde van de regio. Een vergelijkbare beweging is noodzakelijk aan de westzijde, 
m.a.w. een uitbreiding op wat voorzien is in fase B op p. 3 en 4 van deze nota. Op die 
manier ontstaat een volwaardige tangentiële verbinding, gericht op de eigen dynamiek van 
onze sterk verstedelijkte regio.
- De Luchthaventram verlengen naar Haacht.
- Een tram(bus)verbinding op het traject Brussel-Ninove (N8).”

Daarnaast vraagt de provincie in de motie:
“In het kader van de studies voor de werken aan de R0-West dienen ook een eventuele 
tram(bus)verbinding op het traject Brussel-Asse-Aalst (N9) en op het traject Brussel-Halle 
(N6) onderzocht te worden.
Hoogwaardige fietsverbindingen parallel aan deze tracés en kwaliteitsvolle en veilige 
aanrijroutes dienen mee opgenomen te worden in de planning en uitvoering. 
Combimobiliteit en de inrichting van mobipunten langsheen de tracés verdienen bijzondere 
aandacht. Haltes moeten worden voorzien van voldoende fietsenstallingen en/of 
parkeerplaatsen en moeten zo het gebruik van het openbaar vervoer aanmoedigen en zo 
comfortabel mogelijk maken.”

1. Is de minister op de hoogte van de motie?

2. Overweegt de minister om tegemoet te komen aan de vragen in de motie? Welke 
concrete stappen zal de minister daarvoor ondernemen en wat is de timing en planning 
ervan?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 344 van 7 december 2020
van KARIN BROUWERS

1. Ik ben op de hoogte van deze motie. Mevrouw Linda Van den Eede, voorzitter van de 
Provincieraad Vlaams-Brabant, bezorgde mij deze motie en vroeg me om een reactie 
Ik heb haar op 16 december geantwoord. U vindt een kopie van mijn antwoord in 
bijlage.

2. In mijn antwoord aan de Provincieraad ga ik in op de verschillende elementen en 
komen de door u gevraagde elementen eveneens aan bod.

BIJLAGE

Brief van 16 december 2020 aan de voorzitter van de provincieraad van Vlaams-Brabant

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=11472

